

General Directions

This test consists of 114 questions across two subjects, English Language Arts and Mathematics.

PART 1 — ENGLISH LANGUAGE ARTS
57 QUESTIONS

Reading Comprehension (ELA Rdg Comp): Questions 1–48

Revising/Editing (ELA Rev/Edit): Questions 49–57

PART 2 — MATHEMATICS
57 QUESTIONS

Questions 58–114

Planning Your Time

You have 180 minutes to complete the entire test. How you divide the time between the English Language Arts and Mathematics sections is up to you.

If you begin with the English Language Arts section, you may go on to the Mathematics section as soon as you are ready. Likewise, if you begin with the Mathematics section, you may go on to the English Language Arts section as soon as you are ready.

Be sure to read the directions for each section carefully.

When you finish a question, go on to the next, until you have completed the last question or run out of time.

Your score is determined by the number of questions you answer correctly. Answer every question, even if you may not be certain which answer is correct.

Don't spend too much time on a question you find difficult. Come back to it later if you have time.

If you complete the test before the test time (180 minutes) is over, you may go back to review questions in either section.

You must stay for the entire test period (180 minutes).

Общие указания

Этот тест состоит из 114 вопросов по двум предметам - английскому языку и математике.

ЧАСТЬ 1 - АНГЛИЙСКИЙ ЯЗЫК
57 ВОПРОСОВ

Понимание прочитанного (ELA Rdg Comp): Вопросы 1-48

Проверка/редактирование (ELA Rev/Edit): Вопросы 49-57

ЧАСТЬ 2 - МАТЕМАТИКА
57 ВОПРОСОВ

Вопросы 58-114

Планирование своего времени

У вас есть 180 минут, чтобы пройти весь тест. Как распределить время между разделами "Английский язык" и "Математика", зависит от вас.

Если вы начнете с раздела "Английский язык", то сможете перейти к разделу "Математика", как только будете готовы. Аналогично, если вы начнете с раздела "Математика", то сможете перейти к разделу "Английский язык", как только будете готовы.

Внимательно прочитайте указания к каждому разделу.

Отвечив на вопрос, переходите к следующему, пока не ответите на последний вопрос или не исчерпаете время.

Ваш результат определяется количеством вопросов, на которые вы ответили правильно. Отвечайте на все вопросы, даже если вы не уверены в правильности ответа.

Не тратьте слишком много времени на вопрос, который кажется вам сложным. Вернитесь к нему позже, если у вас будет время.

Если вы закончили тест до истечения времени тестирования (180 минут), вы можете вернуться к просмотру вопросов в любом из разделов.

Вы должны оставаться на месте в течение всего времени тестирования (180 минут).